



9



18



23



29

К юбилею

4 Федоров А.В.

Общественная деятельность: юридическая наука и практика (к 45-летию профессора Владислава Валерьевича Гриба)

Гражданское право;
предпринимательское право;
семейное право;
международное частное право

9 Бочаров А.Н.

К вопросу о соотношении частных и публичных правовых начал в регулировании отношений по компенсации ущерба от правомерной деятельности государства

14 Рыжов Н.А.

О некоторых моментах реализации судами статьи 10 Гражданского кодекса Российской Федерации

18 Никитин А.В.

Риск случайной невозможности выполнения работы подрядчиком

23 Рыженков А.Я.

Принцип приоритета охраны жизни и здоровья человека в ходе использования и охраны земель: вопросы теории и практики

Финансовое право; налоговое право;
бюджетное право

29 Кусова А.Ю.

Дискуссионные вопросы об определении места норм, регулирующих финансовые отношения в сфере организации страхового дела

Актуальное мнение

35 Амелин Р.В.

Обязанности поставщиков информации в федеральные информационные системы, связанные со способом представления информации

41 Карпова Е.В.

Автосервис: проблемы реализации прав субъектов правоотношений

47 Аннотации к статьям

Relevant opinion

4 Fedorov A.V.

Public Activity: Legal Science and Practice
(to the 45th Anniversary of Professor Grib Vladislav V.)

Civil law; entrepreneurial law; family law;
international private law

9 Bocharov A.N.

On Correlation of Private and Public Law Elements in Regulation of Relations on Compensation of Damage from Legitimate Activity of the State

14 Ryzhov N.A.

On Some Aspects of Court Application of Article 10 of the Civil Code of the Russian Federation

18 Nikitin A.V.

Risk of Unforeseen Impossibility to Perform the Works by a Contractor

23 Ryzhenkov A.Ya.

Principle of Priority of Human Life and Health Protection in the Course of Land Use and Protection: Issues of Theory and Practice

Financial law; tax law; budgetary law

29 Kusova A.Yu.

Discussion Issues on Determination of the Place of Standards Regulating Financial Relations in the Insurance Business Arrangement Sphere

Relevant opinion

35 Amelin R.V.

Obligations of Suppliers of Information to the Federal Information Systems Related to Information Provision Means

41 Karpova E.V.

Car Service: Issues of Exercise of the Parties to Legal Relations

47 Abstracts of articles

